
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

11 April 2023 kl 17.30 via Zoom 

 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin 

Widin, Gustaf Lindskog, Lena Elisson, Kjell Frunck, Tobias Brask 

Ej närvarande: Ann-Louise Abbestam 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 13 september godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 

ordföranden justera dagens protokoll. 
 

5. Senaste mötet med kommunen, i november, angående 
Stensåbroavtalet – Gunnar och Tobias representerade Malenbo. Med på 

mötet var också Riviera samfällighet, samt Jan Bernhardsson och Hans 

Paganus från kommunen. Beslutet blev att kommunen tar över vår del av 
avtalet, så att vi inte kommer att bli betalningsansvariga i framtiden. Jan 

lovade sända skriftligt till oss att avtalet är upphävt. Gunnar har påmint 
flera gånger, senast nu i veckan, men har ännu inte sett något.  

 
6. Parkering i Malen, gröningen, Tångvägen/Malenvägen – bygglov 

slutligen ej godkänt av Länsstyrelsen, då kommunen ej visat att man har 
en plan för att lösa parkeringsbehovet. Det kommer mao inte bli någon 

parkering på gröningen i sommar. 
 

7. Invasiva växter – Kommunen har beslutat försöka göra något åt det 
stora beståndet parkslide utmed Strandpromenaden nedanför Floravägen. 

Den kommer först tas ned, sedan täckas med någon typ av presenning 
och ovanpå detta ett lager jord. Man låter detta sedan ligga i flera år. 

 

8. Tillgänglighetsanpassningen vid Tångbryggan – Vi har fått tillåtelse 
att själva bygga detta och det är snart dags sätta igång med arbetet, så 



att det kan bli färdigt till sommaren. Gunnar och Tobias kommer att ta 

tag i detta snart. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

9. Vindskyddet på Tångbryggan – står nu inlåst i omklädningsrummen 
ovanför bryggan. När det är dags att sätta upp det igen, behöver det först 

inoljas. Caroline åtog sig detta arbete. 
 

10. Badstegarna – Som vi skrev senast, kommer en översyn att göras och vi 
har även erbjudit oss att bidraga till att stegen på Tångbryggan blir 

permanent. Åtgärder på Malen kommer troligen inte förrän 2025. Gunnar 
har begärt att få skriftlig information om planerna, men har ej ännu fått 

något. Påminnelse är sänd. 
 

11. Senaste röjningen nedanför Strandpromenaden och Malenskogen – 
Gunnar berättade att ytterligare röjning gjorts under hösten/vintern. 

 

12. Renoverad lekplats – Lekplatsen snett nedanför Malenbadet har 
totalrenoverats och en linbana har anlagts. Blev färdigt just före påsk. Ser 

mycket trevligt ut. Den har delvis finansierats av hotel Riviera. 
 

13. Skötsel av vegetationen kring Örebäcken och gamla banvallen. 
Kjell har tittat hur status är nu i vår. Det har slyat igen rejält kring 

Örebäcken och behöver åtgärdas. Vad gäller banvallen har de röjt bort sly 
en meter nedanför banvallen vilket är bra. Kjell kontaktar Johan 

Mårtensson på kommunen, framför allt angående Örebäcken. 
 

14. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 
järnvägsstationshuset Kjell kontakter Hans Paganus, som ej 

återkommit i ärendet. Det som Hans skulle göra är: 
a. Ta reda på vem som är fastighetsägare och sedan ta kontakt med 

dem för att få tillstånd att sätta upp namnet. 

b. Ta reda på vad kostnaden är.  
 

15. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 
Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras – 

Inga nyheter om detta. Bron är rejält nedgången och något behöver 
göras. Kjell tar kontakt med kommunen. 

 



16. Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken.  

Ann-Louise meddelade före mötet att lyktstolpen nu är uppsatt. 
 

17. Sommarhälsning – Vi var överens om att det vore trevligt sända en 
sommarhälsning till medlemmarna. Den som känner sig manad skriva 

ihop något får gärna säga till. Vi vill då passa på att be medlemmarna om 
förslag på frågor de önskar att vi jobbar med.  

 
18. Årsmötet – Vi utsåg en arbetsgrupp som jobbar vidare med förslag etc 

till årsmötet. Karin, Lena och Caroline anmälde sig. 
 

19. Korvgrillning – Vi planerar arrangera en korvgrillning i sommar också. 

Mer om detta senare. 
 

20. Övriga frågor 
Arkitekturpolicy – Vi har blivit underrättade att en arkitekturpolicy hålls 

tillgänglig för samråd den 3 april tom den 28 maj. Möte i Båstads bibliotek 
om detta 18 april kl 16-19. Se bifogade dokument. 

 
21. Nästa möte – Tisdag 16 maj kl 17.30. Caroline sänder ut Zoom-länk och 

dagordning när det närmar sig. 
 

22. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 16 april 2023 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


